
A 2022 -es évben a pandémia lassú megszűnésével helyre állt a megszokott rend és kapcsolati 
rendszerem a kerület lakosaival. Ismét kaptam a kétségbe esett segélyhívást a cukorbeteg idős 
hölgytől, hogy elfogyott a gyógyszere és napok óta nem tudja elérni a Maros utcai rendelőt, - 
két óra múlva megkapta a kért gyógyszert. Egy másik hölgy működésképtelenné vált bojlere 
cseréjéhez kért segítséget, fűtés, melegvíz nélkül maradtak, - néhány nap alatt új bojler fűtötte 
lakását. Nagy örömmel tudtam hozzájárulni a kerületünkben a FIDESZ által beindított 
„Vándorbölcső Programhoz" azzal, hogy képviselői keretemmel segítettem egy bölcső 
megvásárlását. Kedves esemény volt a bölcső átadása Böröcz László miniszteri biztos és 
Fazekas Csilla képviselőnő jelenlétében a babát váró fiatal szülőknek, nem sokkal később pedig 
már örülhettünk is a megszületett bölcsőlakóról küldött fotónak. Jó érzés volt, hogy képviselői 
keretemmel segíteni tudtam a Budavári Általános Iskola balesetveszélyessé vált 
sportpályájának felújítását és a Farkas Edit Szeretetotthon idős lakóinak karácsonyi 
megajándékozását.

Kétségtelen, hogy az év legfontosabb, nagyon sokakat érintő kérdése továbbra is a 
lakásértékesítés végrehajtása. Ennek folyamata szinte teljesen leállt. Képviselő társaimmal 
együtt számtalanszor kértük a Polgármestert az eljárás gyorsítására, - nem sok eredménnyel. 
Kérdések sokaságával kerestek és keresnek meg ezügyben az érdekelt vári lakók, de 
megnyugtató válaszokat adni nem tudok.

A nyár folyamán zsűritagként vettem részt a Szentháromság téren lévő kis park felújítására 
kiírt pályázati eljárásban. Érdekes, értékes pályaművek érkeztek, de véleményem megegyezett 
lakótársaim többségének véleményével: egyik terv sem kínált erre a világörökségi helyszínre 
való megoldást. A Mátyás templom közvetlen szomszédságában lévő kis parkban valójában 
nem építmények létrehozását, hanem egy igazán professzionális kertépítési terv elkészítését 
és kivitelezését tartanák szükségesnek a megkérdezett vári lakók.

Az elkövetkező év terve: ismételten a Tóth Árpád sétány tartósan elhanyagolt zöldterületének 
alapos kertészeti felújítása, valamint ezen sétány és az Anjou sétány balesetveszélyes 
mellvédének javítása, illetve magasítása. Nagyon fontosnak tartom a várkerület folyamatos 
tisztántartását, ami jelenleg szégyenletes! Fontos feladat a világörökség részét képező 
várnegyedben pusztulófélben lévő, üresen álló épületek sorsának rendezése, a pandémia 
miatt bezárt üzletek megnyitása, valamint a járvány alatt hősiesen nyitva tartó kis üzletek 
megsegítése. Továbbra is szeretném azt az élő, közvetlen kapcsolatot fenntartani a vári 
lakosokkal, melyet az elmúlt évek során sikerült kialakítanom, és amelynek segítségével 
nagyon sokak problémáinak megoldásában segítséget nyújtanom.
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